# 集力旅遊有限公司 **Keris** Travel & Tour Sdn 13-19, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia (No sykt: 112763-A KKKP0773)

Tel: 05-241 7100, 255 2666 Fax: 05-255 7666 URL: www.keristravel.net

E-mail: kerissb@keristravel.net / enquiry@keristravel.net

4天3夜



Tour Code: HII



★风味餐: ●经典盆菜

- •Sofitel International 自助餐
- •葡萄牙餐

### 精简行程:

### 第一天 吉隆坡/香港

### 紅上用發/睁

- 沙田车公庙
- 大埔林村许愿树
- 女人街

### 第二天 香港 (早/午/晚餐)

- 尖沙咀钟楼
- 药材店
- 🧶 珠宝展览馆
- 金紫荆广场
- 浅水湾
- 香港仔渔村(游船自理)
- 太平山(含一趟山顶缆车)
- 中環海濱長廊
- 香港摩天轮
- 夜游维多利亚港

### 第三天 香港 澳门

### (-/午/晚餐)

- 观音像
- 妈阁庙
- 大三巴
- 新濠影汇
- 玫瑰圣母堂

### 第四天 澳门 香港/ 吉隆坡 (机上用餐)

行程次序,以當地旅社安排為准。

### 观光景点:







### 香港

- 沙田车公庙 原本是一座已有300年历史的庙宇、侯于1994年改建成目前的模樣。当年、 村民相信车公能保佑他们免受洪水瘟疫之患,所以就盖了这座庙。相传,车公是宋朝(公元 960至1279年) -位大元帥、曾平定华南-场叛乱。南宋末年、宋帝昺南下避难、车大元帥 一直护驾到香港, 並駐守西貢。後來获道教奉为神明, 並立庙供奉。
- ▶ 太平山 站在海拔373米的太平山顶上,您就像是乘坐飞机横越维多利亚港的上空,超过 300万居民的香港市区一维港两岸的九龙半岛、香港岛北岸,将一一展现在您的眼前。就这 样,一幢幢摩天大楼笔直的耸立着,看似伸手可及。别忘了,香港是全球人口密度最高的城 市之一。想象一下,当山下无数座大楼都同时亮起灯时,维港的海面、维港的上空都被映照 得发紫, 那会是多么壮丽璀璨。
- 船游维多利亚港 爱维港的人,或许也会爱上天星小轮,因为乘小轮漫游维港,可以真正 感受维港的美。美国的《国家地理旅游杂志》就曾将乘搭天星小轮游览维港、列为"人生 50个必游项目"之一。自1888年起,天星小轮已开始接载香港市民穿梭维港,即使现在已 有多条海底隧道及地铁贯通维港,每天仍有很多市民选择搭乘天星小轮。
- ◆ 大埔林村 早在700多年前的宋朝末年,就已经有乡人聚居。村里的许愿树和天后庙是本地 人与游客祈福许愿的胜地, 在农历新年时尤其热闹。
- 香港摩天轮 中环新地标。 高60公尺的香港摩天輪,您可以自费乘坐摩天轮從一個崭新的 角度欣賞維港的日與夜。香港摩天輪有42個車廂(包括一個VIP車廂),每個車廂可載八名 乘客,繞行一圈要花15至20分鐘。車廂內有恆溫設備,不論是夏天還是冬天乘坐,都沒有問 題。而且車廂內的免費Wi-Fi功能,讓您可以輕鬆打卡、即時跟朋友分享喜悅。摩天輪附近 有一個活動廣場, 提供小吃

### 澳门

- 新濠影汇 为国际娱乐消闲体验带来划时代的惊喜与突破。崭新的构思,前所未见的娱乐 项目, 瞩目的新地标, 进发华丽璀璨的娱乐魅力, 让全世界目不转睛。华丽装饰派艺术风格 的建筑,将带领您打开辉煌的电影世界;两座格调非凡的豪华酒店;全球独一的娱乐消闲设 施: 专为国际巨星及运动员打造的现场表演场地: 环球品牌店以至特色餐饮选择, 应有尽有 ,让您专享超乎想象的巨星级体验。
- ◆大三巴 澳门大三巴牌坊是澳门的地标性建筑,也是澳门的象征。大三巴牌坊位于澳门大巴 街附近的小山丘上, 是当年圣保罗教堂的遗迹。
- 妈阁庙 主奉海神妈祖,是位於澳门半岛西南方的标志性建筑物之一,现为澳门三大古刹中 最古老者2005年作为澳门历史的部分被列入世界文化遗产名录内。
- ▶ 观音像 观音像高20米,整个莲花座高7米,直径为19米,由重50吨青铜制成。

Departure Date:				Flight:				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

Travel Agent:

### 集力旅遊有限公司 Keristravel & Tour Sdn Bhd 13-19, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia (No sykt: 112763-A KKKP0773) 集力旅遊有限公司

Tel: 05-241 7100, 255 2666 Fax: 05-255 7666 URL: www.keristravel.net

E-mail: kerissb@keristravel.net / enquiry@keristravel.net



## 4D3N HONG KONG+MACAU 6





- ★ Special Cuisine: Classic Regional Poon Choi Sofitel International Buffet
  - Portuguese Family Style
- Hongkong Roasted Goose Flavor
- HongKong Style Dim Sum

### Schedule:

### D1 KUALA LUMPUR/ HONG KONG (MOBID)

- Shatin Che Kung Temple
- Tai Po Lam Tsuen Wishing Trees
- Lady Street

### D2 HONG KONG (B/L/D)

- TsimSha Tsui Clock Tower
- Golden Bauhinia Square
- Repulse Bay
- Aberdeen Fishing Village (Exclude Boat Ride)
- Ginseng shop
- Jewelry shop
- Victoria Peak (01 Way Peak Tram)
- **Central Waterfront** Promenade
- Hongkong Observation Wheel (Exclude ticket)
- Victoria Harbour Night View Sightseeing By Star Ferry Ride

### D3 HONG KONG MACAU (-/L/D)

- Kun Lam Statue
- A-ma Temple
- Ruins of St.Paul
- St.Dominic's Church
- Senado Square
- Studio City

### D4 MACAU HONG KONG/KUALA LUMPUR DEPARTURE (MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangément.

### **Tourist Attractions:**







### HONG KONG

- Shatin Che Kung Temple This temple located in the Tai Wai area of Sha Tin honours Che Kung, a military commander of the Southern Song dynasty (1127-1279) whose advantageous power for suppressing uprisings and plagues made him a household name. In popular folklore, it's said that Che Kung escorted the Song dynasty's last emperor on his escape to Sai Kung in what is now called the New Territories. His achievements led to him eventually becoming revered as a god.
- Victoria Peak The highest point on Hong Kong Island, this has been the city's most exclusive neighbourhood since colonial times. That view is also what makes The Peak one of the most popular attractions in Hong Kong. By day your eyes stretch across sparkling skyscrapers and Victoria Harbour all the way to the green hills of the New Territories.
- Victoria Harbour Night View Sightseeing Even locals can't get enough of Hong Kong's magnificent skyline at dusk. It looks incredibly serene as it's cast in hues of orange and pink, yet continues to bubble with action like recently popped champagne. This wonderful panorama is best experienced from the water on board a Hong Kong evening harbour cruise.
- Tai Po Lam Tsuen Wishing Trees Was already a residential area 700 years ago during the Southern Song dynasty (1127-1279). Today, it still bustles with people and visitors thanks to its two 'wishing trees' and Tin Hau Temple. In the past, whenever there was a festival, villagers would throw joss paper into two trees and make wishes. They believed that the higher the branch the joss paper landed on, the more likely it was the wish would come true
- Hongkong Observation Wheel- Get stunning day- and night-time views of the spectacular Victoria Harbour on the 60-metre-high Hong Kong Observation Wheel The wheel has 42 luxurious gondolas (including one VIP gondola) that comfortably seat eight passengers and come equipped with high-speed Wi-Fi. The area around the wheel includes a plaza for events as well as drinks and snacks. and free Wi-Fi.

### MACAU

- Studio City A monumental new world of glamor and excitement is about to be unveiled. Studio City brings you the very best in global entertainment, iconic landmarks and resort experiences that can't be found anywhere else on earth. Set against a backdrop of Art Deco-inspired architecture, this magnificent cinema-themed resort encompasses a labyrinth of pleasures: a glamorous two-tower hotel, electrifying entertainment venues for world-class performances, a global range of dining options, spectacular gaming areas and a wonderland of luxury shopping, all designed to bring your wildest imagination to
- Ruins of St. Paul Ruins of St. Paul's in Macau are marvelous sample of the Catholic history of this former Portuguese colony.
- A-Ma Temple is dedicated to the god A-Ma (Mother and Queen of the Sea) whom Macau is named after. And consists of Ming dynasty shrines, prayer halls, pavilions and gardens creeping up the hillside.
- Statue of Kun Lam The bronze Kun Lam Statue, measuring 20 metres in height, and the dome-shaped lotus base, which is 7 metres high, 19 metres in diameter and is composed of sixteen petals

出发日:	期:			航班行程:				
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	签证	旅行保险	总数	
成人								
小孩								

Travel Agent: